

Paikalla:

Josefiina Fagerlund *puh.joht.*
Silja Ojala *siht.*
Charlotta Kallio
Hilda Ivars (poistui ajassa 18.01)
Aliisa Saarikoski
Anni Kuusikko
Asko Puhakka
Leeni Hämynen (poistui ajassa 17.27)
Olli Heikkinen
Tiina Nyyssönen
Veikka Holma
Veikko Hoffman (poistui ajassa 18.00)
Anna Forssel (poistui ajassa 16.52)

Poissa:

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Josefiina Fagerlund avasi kokouksen ajassa 16.06.

2. Kuulumiset

Kuulumiset käytiin läpi.

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Esityslistan hyväksyminen

Lisättiin kohdat 9.2 Edufutura, 9.3 Kurssisisällöt ja korona sekä 7.3 Soolin etä-Talvipäivät.
Esityslista hyväksyttiin näiden lisäysten kanssa.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen ja hyväksyminen

Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkistettiin ja hyväksyttiin.

6. Seuraavan kokouksen ajankohdan sopiminen

Seuraava kokous pidetään maanantaina 22.2. klo 16.00.

7. SOOL-asiat

7.1 Pj-koulutus

Josefiina Fagerlund ja Charlotta Kallio osallistuivat koulutukseen.

7.2 Aluevastaavan esittely

Soolin Jyväskylän aluetoimija Anna Forssel esittäytyi ja kertoi Soolin aluetoimijoiden roolista ja suunnitelmista.

7.3 Soolin etä-Talvipäivät

Talvipäivät järjestetään tänä vuonna etätapahtumana. Talvipäivien tapahtumasivun yhteydessä toteutetaan Facebook Marketplacessa mahdollisuus myydä haalarimerkkejä. Hilda Ivars toimii vastuuhenkilönä haalarimerkkimyynnissä.

8. Talousasiat

8.1 Tilin ja käteiskassan saldot

Pedaalin tilillä on 2017,28€ ja käteiskassassa 531,45€.

8.2 Ala-Ruthin kahvit

Pohdittiin kahvihankintojen siirtämistä isompiin kertaostoksiin ympäristöystävällisyys ja hinta huomioon ottaen. Pyritään muistuttamaan jäsenistöä ainejärjestötilan kahvittelumahdollisuudesta. Jatketaan kahvimaksujen toteutusvaihtoehtojen pohdintaa.

8.3 Ala-Ruthin kaapin koodi

Pyritään vaihtamaan kaapin koodi.

9. KoPo-asiat

9.1 Kurssipalautteet

Aletaan työstää kyselyä kurssipalautteista ja -sisällöistä.

9.2 Edefutura

Veikka Holma osallistui Edefutura-webinaariin. Tiedotetaan jäsenistöä, kun saadaan enemmän tietoa toiminnasta.

9.3 Kurssisisällöt ja korona

Veikka Holma osallistui OKE-kokoukseen. Vuosikurssivastaavat kysyvät opiskelijoilta toiveita välitettäväksi laitokselle liittyen siihen, miten laitos voisi lieventää opiskelijoiden korona-ajan vaikeuksia.

10. Musiikkikampus

10.1 Johtotiimin kokous

Olli Heikkinen osallistui kokoukseen. Kokouksessa käytiin läpi asioita liittyen Musiikkikampusyhteistyöhön kurssien ja tilojen käytön osalta ja asioita selvitetään edelleen. Musiikkikampuksen johdon ja opiskelijoiden yhteistyötä tiivistetään.

11. Tapahtumat

11.1 Tulevat

11.1.1 Mukapäivät/Kissanpäivät

Etsitään Kissanpäivätiimiin vapaaehtoisia. Veikka Holma ilmoittautui vapaaehtoiseksi. Päätettiin kysellä myös muita kiinnostuneita esimerkiksi eri vuosikursseilta. Myös tapahtumatiimin kiinnostusta selvitetään.

11.1.2 Kevätkokous

Pedaali ry:n kevätkokous pidetään torstaina 25.3. klo 18 todennäköisesti etänä. Mietitään, mitä oheistoimintaa kokouksen yhteyteen voisi järjestää.

11.1.3 Hyvinvointi-ilta

Mietittiin tapahtumaa hyvinvointi-ilta teemalla. Tavoitteena rento tapahtuma, jossa olisi mahdollisesti vierailijoita ja pelailua. Pohditaan yhteistyömahdollisuuksia eri tahojen kanssa.

11.1.4 Pedaalilaisten musaesittelyt

Pohdittiin somekampanjan tai tapahtuman toteuttamista, jossa pedaalilaiset voisivat esitellä omaa musiikkiaan. Toteutus myöhemmin keväällä. Päätettiin jatkaa pohdintoja.

11.1.5 Syksyn mukaprot

Pohdittiin viime syksynä peruttujen Mukaprotten uusimista.

12. Vuosikatsaus

Käsitellään seuraavassa kokouksessa.

13. META

13.1 Järjestöseminaari

Veikka Holma ja Silja Ojala osallistuivat järjestöseminaarin koulutuksiin.

13.2 Hallitustaulu

Päätettiin, että jokainen hallituslainen ottaa itse kuvansa edelleen taidekuva-teeman mukaisesti. Päätettiin, että kuvat muokataan yhtenäisiksi. Jokaiselle hallituslaiselle jaetaan oma päivä esittelyille somessa.

13.3 Nettisivutiimi

Kootaan 2-3 hlö nettisivutiimi, joka alkaa suunnitella Pedaalille uusia nettisivuja. Charlotta Kallio ja Tiina Nyssönen lupautuivat tiimiin. Selvitellään myös muita kiinnostuneita.

13.4 Sijaisrekisteri

Aletaan kehittää uutta sijaisrekisteriä.

13.5 Jäsenrekisteri

Aletaan kehittää uutta systeemiä jäsenrekisterille.

13.6 Hupparit

Suunnitellaan uuden hupparitilauksen tekoa. Anni Kuusikko ja Aliisa Saarikoski ottavat tästä vastuun.

14. Ilmoitusasiat

Ei ilmoitusasioita.

15. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin klo 18.19.

Jyväskylässä 12.02.2021

Josefiina Fagerlund
Puheenjohtaja

Silja Ojala
Sihteeri